
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2023-06-14     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Hans Olov Näsman, Mats Hägglund, Mats Andersson och  

Gudrun Ekblom  
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-05-16 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Alpina kommittén har två nya medlemmar, Magnus Gavell Bollnäs Alpina är ny 
ordförande och Anders Norberg representerar Järvsö IF. 

b.)  Längdkommittén. 
Digitalt möte hölls 7 juni med Hälsinglands norra föreningar. Avsikten med 
mötet var att bestämma mer konkret vilka föreningar som kan arrangera en 
enkel kvällstävling under nästa säsong. Förslag finns på följande arrangörer:  
Järvsö IF/Hybo AIK, Näsvikens IK/Norrbo IF och Hudiksvalls IF. Planen är att 
kvällstävlingen i norr ska vara på tisdag kväll, för att inte kollidera med LF-cupen 
och att minst en tävling genomförs som parstafett.  
Vi har även gjort en Messenger grupp för Hälsinglands längdföreningar med 
ungdomsverksamhet, med 1–2 representanter per förening, för att kunna 
kommunicera läger, tävlingsprogram, gemensamma träningar med mera. 

 
§ 5 Verksamhetsplan 2022–23  

 

• Gemensamt ungdomsläger för alpint och längd planeras till lördag 7 oktober  
i samband med skidting och årsmöte i Järvsö.  

• Tidtagningsutbildning för längd planeras att genomföras på lördag 21 
oktober. 

• ”Alla på snö”. Kontakt med skola och förening ska tas för intressekoll. 

• Längd cup i norra Hälsingland planeras att genomföras med minst tre 
kvällstävlingar. 

 
§ 6 Skrivelser från SSF 

Information om Svenska Skidförbundets årsmöte och skidting 14–15 oktober i Uppsala.  

Central samling/kurs för ”Unga ledare” är planerad på Bosön 13–15 oktober 2023. 

 
 



   
§ 7 Skidting 7 oktober 

Information/”Save the date” ska läggas ut på HSF:s hemsida och på våra 
Facebooksidor. Text till verksamhetsberättelse ska förberedas av Ola 
(huvudstyrelsen), Peder Barsch (AK) och Gudrun (LK). Mats tillfrågar André Myhrer 
om han har möjlighet att närvara. 

 
§ 8 Årskalender 

Valberedningen ska meddela föreningar vilka som sitter kvar och vilka som avgår 
från styrelsen. Datum för årsmöte/skidting ska kommuniceras. 

 
§ 9 Protokolljusterare 
 Hans Olov Näsman utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 10 Övriga frågor 

• Rehns BK har tilldelats en junior- och/eller senior cup 2025 och Junior SM 2026, 

vilket är mycket positivt för föreningen och distriktet. 

• Ola har representerat vid en central träff för distriktsordförande, på Bosön 9–10 

juni, där Strategi 2026 var huvudtemat. Målet 2026 är att 80 % av befolkningen ska 

ha tillgång till skidaktivitet inom 30 km, antalet skidanläggningar med tillverkad snö 

ska öka med 20 % och minst 50 % av befintliga anläggningar ska vara moderniserade 

och tillverka snö hållbart. SWOT-analys (styrkor, svagheter, möjligheter och hot) för 

skidsporten genomfördes under mötet.  

 
§ 11 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på tisdag 22 augusti kl. 17.00. 
 

§ 12 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Hans Olov Näsman 
Justerare 


